
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 18. januar 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 458

Hvornår forventer ministeren, at en ny forvaltningsplan for sæler er færdig? Og vil mini-

steren tage initiativ til yderligere regulering udover den nuværende ordning, hvor fiskere

kan søge tilladelse til at nedskyde sæler ved fiskende redskaber, da ordningen ikke har

haft den ønskede effekt og ses som for vanskelig og stor en opgave at pålægge de born-

holmske fiskere?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Lea Wermelin (S).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Lea.Wermelin@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pia Adelsteen

formand
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